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Protokół nr 33-01/2013 

 z posiedzenia Komisji Edukacji  z dnia 31 stycznia 2013 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

o godz. 8:30 
 
 
Komisja obradowała w 7-osobowym składzie, według listy obecności, stanowiącej 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Wojciech Błaszkowski.  
 
Przewodniczący stwierdził kworum, powitał zebranych oraz zaproponował 
następujący porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – 
druk nr 783 + autopoprawka 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Miasto Gdańsk od 
Miasta Sopot zadania bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu dzieci 
zamieszkujących w Mieście Sopot do Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 6 w 
Gdyni - druk nr 784 
 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały o utworzeniu Ośrodka 
Kształcenia Ustawicznego Nauczycieli oraz włączenia Ośrodka Kształcenia 
Ustawicznego w skład Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku, ul. 
Augustyńskiego 1, oraz nadania statutu – druk nr 782 
 

4. Przyjęcie  planu  pracy Komisji  Edukacji na  rok 2013. 
 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Edukacji za 2012 rok 
 

6. Sprawy  bieŜące, wolne  wnioski, korespondencja. 
 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – przyjęła zaproponowany porządek.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
     
     PUNKT 1 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – druk nr 783 + 
autopoprawka 
 
Druk nr 783 z autopoprawką stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska zreferowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. PoniewaŜ nie było Ŝadnych pytań, 
przystąpiono do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie – 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
OPINIA  Nr 33-01/121/01/2013 – załącznik nr 5 do protokołu.  

 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przejęcia przez Miasto Gdańsk od Miasta 
Sopot zadania bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu dzieci 
zamieszkujących w Mieście Sopot do Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 6 w Gdyni - 
druk nr 784 
 
Druk nr 784 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. PoniewaŜ nie było Ŝadnych pytań, 
przystąpiono do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 33-01/122/02/2013 – załącznik nr 7 do protokołu.  
 
     PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały o utworzeniu Ośrodka 
Kształcenia Ustawicznego Nauczycieli oraz włączenia Ośrodka Kształcenia 
Ustawicznego w skład Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku, ul. 
Augustyńskiego 1, oraz nadania statutu – druk nr 782 
 
Druk nr 782 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. PoniewaŜ nie było Ŝadnych pytań, 
przystąpiono do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 33-01/123/03/2013 – załącznik nr 8 do protokołu.  
 
     PUNKT 4 
Przyjęcie  planu  pracy Komisji  Edukacji na  rok 2013 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, Ŝe plan pracy został przesłany 7 dni 
wcześniej do członków Komisji.  
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Uwagi do planu pracy: 
1) Radna Halina Leman zaproponowała uwzględnienie w planie pracy 

następujących tematów do omówienia w dowolnym terminie: 
• realizacja programu „Szkoła za Szkołę”, budowa szkoły w Gdańsku 

Kokoszki i na  Kowalach 
• pozyskiwanie środków z budynków oświatowych  
• Gdańska Platforma Edukacyjna   

 
2) Radna Beata Wierzba zaproponowała: 

• przenieść z lutego na marzec punkt: „Rejonizacja szkół podstawowych i 
gimnazjów w r. sz. 2013/2014” , 

• wprowadzić temat „Kultura w edukacji szkolnej i pozaszkolnej dzieci i 
młodzieŜy”, który byłby omawiany na posiedzeniu wspólnym z Komisją 
Kultury i Promocji Rady Miasta Gdańska. 

 
3) Przewodniczący Komisji Wojciech Błaszkowski zaproponował:  

• zorganizować lutowe posiedzenie wyjątkowo dzień przed sesją Rady 
Miasta tj. 27 lutego z uwagi na ferie zimowe.  

• Wprowadzenie punktu „Realizacja akcji 6-latki w szkołach i 2 – latki w 
przedszkolach”  

 
4) Radna śaneta Geryk zaproponowała wprowadzenie tematu „stypendia dla 

licealistów - finalistów olimpiad kierunkowych” argumentując, Ŝe na dzień 
dzisiejszy finaliści olimpiad szkół średnich nie otrzymują stypendiów. 

 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji wyjaśniła, Ŝe nie ma takich 
stypendiów tylko za olimpiady, jest stypendium prezydenta za wyniki, które jest 
przyznawane raz do roku m.in. dla finalistów olimpiad wszystkich typów szkół.  
 
W związku z powyŜszym wyjaśnieniem radna śaneta Geryk odstąpiła od 
wprowadzenia punktu dotyczącego stypendiów dla finalistów olimpiad.  
 
Przewodniczący Komisji zaproponował przystąpienie do głosowania nad przyjęciem 
planu pracy Komisji z uwzględnieniem powyŜszych uwag.  
 
Komisja – jednogłośnie 7 głosami „za” – przyjęła plan pracy Komisji na 2013 rok.  
 
Plan pracy stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
     
     PUNKT 5 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Edukacji za 2012 rok 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, Ŝe sprawozdanie zostało przesłane do 
członków Komisji 7 dni przed posiedzeniem.  
 
Nie było Ŝadnych uwag, w związku z czym przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji za rok 2012.  
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Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami „za”.  
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
     PUNKT 6 
Sprawy  bieŜące, wolne  wnioski, korespondencja. 
 
KORESPONDENCJA: 
 
Przewodniczący Komisji poinformował o następującej korespondencji:  

• Od MłodzieŜowej Rady Miasta Gdańska prośba o sfinansowanie turnieju 
siatkówki  

 
Ustalono przesłanie pisma do Prezydenta Miasta Gdańska z prośbą o rozpatrzenie 
moŜliwości pokrycia kosztów turnieju.  
 

• Od Szkoły Podstawowej nr 47 prośba o pozostawienie kuchni w szkole i 
zrezygnowanie z planowanego cateringu. 
  

Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
Wszędzie gdzie moŜna wprowadzamy catering, nie remontujemy za milion złotych 
kuchni tylko przygotowujemy do cateringu. 3 lata temu były jednoznaczne 
ustalenia, Ŝe remonty robimy w przedszkolach, placówkach specjalnych bo tam 
musi być kuchnia natomiast w pozostałych przygotowujemy do cateringu.  
 
Wojciech Błaszkowski – przewodniczący Komisji  
Ale przygotowywaliśmy plan remontów i nie było tam Ŝadnej wzmianki na temat 
przejścia na catering.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
Bo ten remont nie ma na celu przystosowanie w takim sensie jak pan 
przewodniczący chciałby zapis bo byłaby to modernizacja. Remont jest w związku z 
tym, Ŝe sanepid dał nakaz i z tym nakazem przygotowuje DMRG remont kuchni z 
przygotowaniem do cateringu.  
 
Wojciech Błaszkowski – przewodniczący Komisji  
Ja bym proponował wystosować pismo do prezydenta z prośba o ustalenie czy jest 
moŜliwość pozostawienia kuchni i Ŝywienia własnego.  
 
Piotr Gierszewski – członek komisji  
Ja jestem za tym, Ŝeby takie pismo wystosować tylko Ŝeby miało charakter szerszy 
i nie pytać o tę jedną szkołę tylko jak to wygląda w Gdańsku, jakie są w mieście 
plany cateringowe, proponowałbym złoŜyć taki wniosek do prezydenta.  
 
Maria Małkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji 
W planie remontów były trzy szkoły w tym trzy remonty kuchni, dwie 500 tys., a 
jedna 700 tys., to są ogromne pieniądze ale ja osobiście jestem za tym Ŝeby tam 
gdzie moŜna zostawiać kuchnie, szczególnie w podstawówkach bo jest lepsza 
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jakość Ŝywienia. Natomiast catering opiera się  na artykułach przemysłowych i nie 
są solidne.  
 
Beata Wierzba – członek komisji  
Proponuję Ŝebyśmy w tym piśmie do prezydenta zapytali jakie skutki  generuje 
wprowadzenie cateringu i jak to się ma do jakości Ŝywienia. Czy to jest tylko mit 
jak mówimy, ze własna kuchnia jest lepsza niŜ catering czy nie ma to znaczenia. I 
chciałabym wiedzieć jakie koszty generuje. 
 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Ale urzędnicy na pewno nie odpowiedzą na temat jakości Ŝywienia.  
 
Beata Wierzba – członek komisji  
Ale my chcemy rozwiązać te problemy, nie moŜemy sobie powiedzieć tak, Ŝe nie 
moŜemy zdobyć informacji bo taka informacja gdzieś jest.  
 
Wojciech Błaszkowski - Przewodniczący Komisji Edukacji  
Ja proponuję skierować pismo do prezydenta z prośbą o rozpatrzenie moŜliwości 
pozostawienia Ŝywienia własnego w szkole podstawowej nr 47. Kto jest za tak 
zaproponowanym pismem?  
 
Oddano 4 głosy „za” przy 3 głosach wstrzymujących się.  
 
Wojciech Błaszkowski - Przewodniczący Komisji Edukacji  
Teraz proponuję wniosek radnego Gierszewskiego do prezydenta o kompleksowe 
przedstawienie załoŜeń cateringu w mieście Gdańsku ze szczególnym 
uwzględnieniem przedszkoli, szkół podstawowych i gimnazjalnych w zakresie 
przewidzianych remontów.  
 
Za przyjęciem powyŜszego wniosku głosowano jednogłośnie 7 głosami „za”.  
  
SPRAWY BIEśĄCE: 
 

1) śaneta Geryk – członek komisji  
Chodzi mi o odpłatność za przedszkola, która nastąpi od 1 marca, poniewaŜ były 
sygnały, Ŝe część rodziców nie została poinformowana.  
 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji UM 
Przedszkola juŜ dostały pisma Ŝeby informować rodziców o zmianach.  
 

2) Wojciech Błaszkowski – Przewodniczący Komisji  
Jest jeszcze sprawa remontu przy SP 39, chcielibyśmy dopilnować Ŝeby został 
zakończony z uwzględnieniem zniszczonych przy tej okazji  inwestycji na terenie 
szkoły jak na przykład plac zabaw. Ale moŜe na razie poczekamy i jeŜeli sprawa nie 
zostanie wkrótce zakończona na następnej komisji złoŜymy taki wniosek do DRMG. 
  

3) Przewodniczący Komisji poprosił dyrekcję Wydziału Edukacji o wyjaśnienie 
sprawy likwidacji język niemieckiego jako drugiego języka obcego w SP 24 

 
Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji  
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W kaŜdej szkole, w której dyrektor ma godzinę do dyspozycji wprowadzano sobie 
dodatkowe języki czy inne przedmioty. W tej chwili zgodnie z nową ramówką nie 
ma dodatkowego drugiego języka, w związku z tym te klasy, które rozpoczęły 
wygaszają.  
 

4) Przewodniczący komisji poruszył sprawę zakwestionowania przez Wojewodę 
nadania imienia „Błogosławionej  Matki Teresy z Kalkuty” Zespołowi Szkół 
Specjalnych Nr 2  
 

Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji 
Będziemy sprawę wyjaśniać, wystąpimy o wykładnię prawną bo wszędzie 
funkcjonują zespoły szkół z imieniem.  
 
Nie było więcej spraw bieŜących, Przewodniczący podziękował wszystkim za 
uczestnictwo  i na tym posiedzenie zakończono. Godz. 9:00.  
 
 
       Przewodniczący Komisji Edukacji 
              Rady Miasta Gdańska  
 
             Wojciech Błaszkowski  
 
 
Protokołowała:  
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska  
 
     
 
 
 


